
SOUČASNÁ VLÁDNOUCÍ "ELITA" SI 
ZAHRÁVÁ S DŮCHODCI!

Prezident a současná vláda, vědomi si své
moci, si opět zahrávají s občany České 
republiky. Jak jinak si lze vysvětlit 
lavírování prezidenta republiky s 
podepsáním či vetováním vládní novely 
zákona týkající se předčasných důchodů a
jejich lednové valorizace.
Svou většinou v Poslanecké sněmovně a 
Senátu se podařilo současnému 
asociálnímu pravicovému slepenci 
vedenému Petrem Fialou protlačit vládní 
novelu, která má přinést zpřísnění 
pravidel předčasných odchodů do 
důchodu či zpomalení řádné lednové 
valorizace penzí a kterou dnes podepsal 
prezident. Nynější mimořádné valorizace 
by při vyšším růstu cen nahradil 
nesystémový a nedostatečný dočasný 
přídavek pod pláštíkem šetření. Jsou sice 
stamiliardy korun na zbrojení a přípravy 
na válku, ale pro ty, kteří celý život 
poctivě pracovali, se prostředky 
nenajdou!
Tato novela nyní narazila na nejasnou hru 
prezidenta Petra Pavla s jejím 
podepsáním či vetováním. Jeho jednání 
sice mohlo dočasně oddálit již schválená 
opatření, ale nemohlo jim zabránit, neboť 
pravicová vláda má v Poslanecké 
sněmovně pohodlnou většinu.
KSČM zásadně odmítá hrátky s jednou z 
nejzranitelnějších skupin našich občanů. 
Každý občan má za svou odvedenou práci
právo na to, aby si mohl důstojně prožít 
své staří bez nejistoty z budoucnosti a 
obav o svou životní úroveň.
Pro KSČM je jediným řešením 
stabilizovaný penzijní systém, průběžně 

financovaný z důchodového pojištění i 
dalších zdrojů státního rozpočtu.
K jeho zajištění KSČM navrhuje:
• Embargo na další zcizování veřejného 
majetku
• Návrat páteřní infrastruktury do rukou 
státu
• Zdanění všech zisků dosahovaných na 
našem území
• Zrušení daňových úlev a subvencí 
velkokapitálu
• Odpovídající zdanění všech soukromých
přirozených monopolů
• Zavedení progresivní škály daní z 
majetku i příjmu právnických a fyzických
osob
• Zrušení stropu sociálního pojištění z 
nadstandardních příjmů
• Omezení výdajů na zbrojení, jako je 
např. nákup zbytečných stíhaček F-35
• Zavedení miliardářské daně 

VV ÚV KSČM

BLAHOPŘÁNÍ

Všem členům a sympatizantům, kteří
slaví v říjnu a listopadu své narozeniny, 
přejeme pevné zdraví, spokojenost a 
spoustu životního optimismu.

(red)
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ZPRAVODAJ
Okresního výboru KSČM VYŠKOV
Pro potřeby základních organizací KSČM okresu Vyškov                                říjen/listopad 2023

KSČM POŽADUJE REFERENDUM O VYSTOUPENÍ Z EVROPSKÉ UNIE

Kampaň požadující referendum o vystoupení České republiky z Evropské 
unie zahajují v těchto dnech komunisté. V rámci ní hodlá KSČM organizovat 
sběr podpisů na petici za přijetí ústavního zákona umožňujícího občanům ve 
všelidovém hlasování rozhodnout o budoucnosti naší země i bez Evropské 
unie.

„Referendum o členství naší země v Evropské unii se konalo před dvaceti lety. 
Tehdy byla KSČM jedinou relevantní silou, která navzdory tehdejší intenzivní 
propagandistické kampani vyzývala občany, aby hlasovali proti členství naší 
republiky v Evropské unii. Čas ukázal, že komunisté měli ve svém kritickém 
postoji pravdu,“ uvedl místopředseda KSČM Milan Krajča.

Jedním z důvodů, proč KSČM požaduje umožnit občanům hlasovat v novém 
referendu, ve kterém budou moci sami demokraticky rozhodnout o tom, zda naše 
země zůstane i nadále v Evropské unii, nebo z ní odejde, je také fakt, že se 
podmínky členství České republiky v ní za posledních dvacet let značně změnily.

Hlavní změny jsou spjaty především s přijetím Lisabonské smlouvy.

Jde zejména o zřízení dvou nových postů – stálého předsedy Evropské rady a 
vysokého představitele EU pro zahraniční otázky a bezpečnostní politiku, který má
na starosti zahraniční politiku EU.

Dalšími důležitými změnami v rozhodovacím procesu EU jsou rozšíření počtu 
oblastí, v kterých bude Rada rozhodovat kvalifikovanou většinou namísto 
jednomyslnosti, a způsob hlasování kvalifikovanou většinou v Radě ministrů.

V neposlední řadě jde o zavedení právní subjektivity EU. Všechny tyto kroky ještě 
více omezí suverenitu České republiky, a proto je KSČM jednoznačně odmítá.

Petici je možné podepsat v kancelářích KSČM po celé republice, na veřejných 
petičních akcích a na webových stránkách www.kscm.cz/referendum, kde je také 
odkaz na on-line petici na Portálu občana.



OKRESNÍ KONFERENCE

Kdy: pondělí 20. listopadu 2023 od 
17:00 hodin

Kde: OV KSČM Vyškov (Hrnčířská 
7, Vyškov)

Občerstvení zajištěno!

(red)

ČLENSKÉ PŘÍSPĚVKY JE NUTNO 
VYBÍRAT PRAVIDELNĚ

Ačkoli jsme již jednou avizovali, že 
členské příspěvky tvoří zásadní část 
příjmu OV KSČM Vyškov (a díky nim 
například čtete i tento Zpravodaj), stále 
se v některých základních organizacích 
nedaří navýšit příspěvky na Stanovami 
určenou částku 0,5 % z měsíčního 
příjmu. Některé organizace mají 
dokonce výběr příspěvků pod 20 Kč na 
člena a měsíc. PROSÍME PROTO – 
VYBÍREJTE RADĚJI ČASTĚJI A PO 
MENŠÍCH ČÁSTKÁCH – jedná se o 
osvědčenou praxi těch organizací, které 
dosahují nejvyšších průměrů. Příspěvky
slouží například na plakáty a jejich 
výlep, organizaci akcí (v příštím roce 
chystáme např. MDŽ a Zlatého jelena), 
platbu paušálu za telefon a internet, 
provoz kanceláře (plyn, voda, 
elektřina), pohonné hmoty, tisk 
propagačních materiálů apod. 
Děkujeme. 

(red)

PŘEDSEDKYNĚ KSČM KATEŘINA 
KONEČNÁ V ROZHOVORU PRO 
PARLAMENTNÍ LISTY

Dozvěděli jsme se, že nám zdraží i 
koncesionářské poplatky a že je 
budou platit i ti, kteří vlastní 
například chytrý mobil nebo počítač. 
Co na to říci?

KSČM rozhodně odmítá zvyšování 
koncesionářských poplatků v době, kdy 
se čím dál více domácností dostává do 
existenčních problémů. Naopak – v 
minulém období jsme předložili ve 
Sněmovně návrh, aby ti, kteří nesledují 
a nechtějí sledovat veřejnoprávní média,
aby nebyli nuceni tyto poplatky hradit. 
Každý má mít možnost volby, které 
vysílání chce sledovat. Pokud takovou 
volbu projeví celá domácnost a projeví 
to předepsanou formou, měla by 
existovat možnost vyvázání z 
povinnosti platit poplatek. Proti tehdy 
byla jak opozice (dnešní vláda), tak ale i
většina hnutí ANO.
Jenom by mě zajímalo, jak zvýšení 
poplatků obhájí ODS, když je v roce 
2009 chtěla rušit a nahradit je přímým 
příjmem státního rozpočtu. Další z 
jejich pověstných názorových veletočů.

Když se konkrétně na ČT podíváme, 
jak ji hodnotit? Jaké změny by s 
novým vedením měly nastat? 

Česká televize by měla přestat lidem 
říkat, co si mají myslet. To mě na ní 

nejvíce rozčiluje. Ta ‚předsudečná 
nenávist‘ některých komentátorů a 
moderátorů vůči jiným názorům – a 
komunistům zvláště – z nich často 
doslova kape a každý nestranný divák 
to cítí. Někdy mám pocit – což se mi 
bohužel potvrdilo při loňské vlně 
demonstrací – že k hlasu lidu přistupují 
přezíravě, často s posměchem, ale měli 
by si uvědomit, že i ti, kdo stojí na těch 
náměstích, jsou nuceni platit 
koncesionářské poplatky.

Jinak je slušnost poskytnout novému 
řediteli a jeho týmu určitý čas na 
možnost realizovat první kroky, 
abychom mohli posoudit, jestli se v 
České televizi a v Českém rozhlase 
něco změnilo.

Parlamentní listy

ZBRANĚ JSOU PRO FIALOVU VLÁDU
NA PRVNÍM MÍSTĚ!

Graf na základě přeběžného rozpočtu 
ČR na rok 2024:
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